

家訊 – June 30, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 羅馬書 9: 1-9
信息: 神的揀選(1)- 羅馬書系列(25)
回應詩歌: #19 亞伯拉罕的神

家訊

1. **暑期兒童學校**: 將於7/8-7/12舉行。今天開放報名。今天是最後一天報名。報名表在大堂外的桌子上。請大家邀請家庭參加。
2. **今年的「8天希望」活動**將於7月20日至7月27日舉行, 該地區的教會將為Ellicott特區的家庭提供希望修復服務。
3. **尼亞加拉瀑布地區福音宣教** – 我們正準備派遣一支團隊去參與他們的3M(膳食、音樂、事工)計劃, 暫定目標日期為8月10日(4-7PM)。如果您有興趣參與, 請聯絡葡牧師。
4. **張家藝弟兄**已確認神對他全職侍奉的呼召, 並將於2026年完成道學碩士學位。他已經獲得了全額學費獎學金, 因此未來指定的捐款將直接提供給家藝, 以支持他神學院培訓期間的非學費費用(保險, 雜費及生活費等)。

本周團契聚會時間

7/3: 周三禱告聚會 7:30PM
7/5: 學生學者 @ 海華家 6PM
葡萄園 7:30PM

感恩与代禱

1. 李牧師上週末帶領加拿大林肯路教會退修會, 一切順利, 大家同得鼓勵, 謝謝代禱。
2. 請一起用禱告日曆為暑期兒童聖經學校代禱, 求主預備同工, 看顧所有的準備工作, 邀請朋友參加, 預備來參加的小朋友們的心。
3. 婷婷下週二剖腹產手術, 請為順利生產代禱, 母女平安。
4. 請為Caroline姊妹的身體健康, 8月底的手術順利禱告。
5. **其他**: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備與看顧。

六月禱告指南: 使命

第四周 (6/27-7/2): 對我們的承諾

¹⁸ 一切都是出於神; 他藉著基督使我們與他和好, 又將勸人與他和好的職分賜給我們。¹⁹ 這就是神在基督裡, 叫世人與自己和好, 不將他們的過犯歸到他們身上, 並且將這和好的道理託付了我們。

-- 哥林多後書 5:18-19

下周主日 (7/7/2024)

講員: 李牧師
主席: 王維軍
招待: 顏海華, 趙潔



4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - June 30, 2024

Weekly Meetings

Wed 7/3 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 7/5 - No Adult and Youth Fellowship
Sun 7/7 - Separate Service 9:30AM
No Adult & Youth Sunday School

Sermon

Hebrews 6:1-3
From A Fallowed to A Fit Foundation

Weekly Announcements

- Vacation Bible School will be 7/8 to 7/12. Today is the last day to register for VBS. If you are interested in helping please sign up on the sign up sheet on the reception table.
- 8 Days of Hope will be 7/20-7/27 this year where churches in the area are serving families in the Ellicott District with hope repairs.
- Niagara Gospel Mission - We are preparing to send a team from BCCC to volunteer with their 3M (meal, music, ministry) program with a tentative target date of 8/10. If you are interested in helping, please contact Pastor Porty.
- Brother Jiayi has confirmed God's call to fulltime ministry and will be transitioning his seminary studies to an M. Div degree ending in 2026. He has received a full tuition scholarship so future designated offerings will be given directly to Jiayi to support non-tuition expenses during his seminary training.

Next Sunday 7/7

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Wei-An Yu
Ushers: Darryl Dilliot, Luan Dilliot

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church.
Stay connected to BCCC through or mobile app
www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny led a retreat at the Lincoln Road Chapel Mandarin Congregation in Canada last weekend. Everything went well and everyone was encouraged. Thank you for your prayers.
- Pray for Tingting's c-section next Tuesday. Pray for a safe delivery.
- Sister Caroline will have a surgery at the end of August. Please pray for uncomplicated surgery and speedy recovery.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

June Prayer Guide: Mission

Week 6/27-7/2: Committed To Us

¹⁸ All this is from God, who through Christ reconciled us to himself and gave us the ministry of reconciliation; ¹⁹ that is, in Christ God was reconciling the world to himself, not counting their trespasses against them, and entrusting to us the message of reconciliation.

- 2 Corinthians 5:18-19

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (6/17-6/23): \$6,998
YTD Actual Offering: \$163,057
YTD Budgeted Expenditure: \$150,805
YTD Designated Offering: \$12,224



4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org